
امام  عزاداران  و  مردم  گفت:  اهواز  جمعه  امام 
حسین )ع( برای اربعین به هیچ عنوان به سمت 
زایر  زیرا کشور عراق هیچ  نکنند  مرزها حرکت 

خارجی را برای اربعین امسال راه نخواهد داد.
نبی  محمد  سید  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
موسوی فرد در خطبه های این هفته نماز جمعه 
این  )ره(  خمینی  امام  مهدیه  مصلای  در  اهواز 
ویروس  شیوع  دلیل  به  امسال  کرد:  بیان  شهر 
بیانات مراجع شیعه تکلیف  با استناد به  کرونا و 
بیماری  مدیریت  ستاد  دستورات  تابع  که  است 
خودداری  تجمع ها  در  حضور  از  و  باشیم  کرونا 
کنیم. وی با بیان اینکه از مردم تقاضا داریم که 
به سمت مرزهای خروجی استان به سمت کشور 
عراق حرکت نکنند افزود: در این شرایط کرونا، 
و  مردم  سلامت  فکر  به  که  است  این  تکلیف 

مبارزه با این بیماری باشیم.
نماینده ولی فقیه در خوزستان ادامه داد: می توان 
در شب اربعین امسال بر مزار شهدای گمنام دفاع 

مقدس حضور یافت و زیارت اربعین را خواند.

وی گفت: متاسفانه ۲۸ استان کشور و از جمله 
برگزاری  باید  و  هستند  کرونا  درگیر  خوزستان 
حساسیت  و  دقت  نهایت  در  آیین ها  و  تجمع ها 

و با رعایت پروتکل های بهداشتی انجام شود.
اقتصادی  وضعیت  به  اشاره  با  اهواز  جمعه  امام 

کشور هم بیان کرد: وضعیت فعلی اقتصاد زندگی 
مجلس  باید  و  کرده  دشوار  بسیار  مردم  بر  را 
با  تعزیرات حکومتی  شورای اسلامی و سازمان 
بازار  در  کالاها  گرانی  بحث  به  بیشتری  جدیت 

ورود کنند.

قیمت ها  داد:  ادامه  فرد  موسوی  حجتالاسلام 
مواردی  در  که  حدی  به  یافته  افزایش  بسیار 
قیمت کالاها را در فضای مجازی تعیین می کنند.

وی گفت: از مسئولان در این بخش تقاضا دارم 
به  را  و مردم  بیشتر کنند  را  بازار  بر  نظارت  که 
فعالیت خود در  با  نکنند؛ دلالان  حال خود رها 
این  در  مسئولان  و  کرده،  ایجاد  اختلال  بازار 

شرایط باید وضعیت زندگی مردم را درک کنند.
امام جمعه اهواز با اشاره به فرا رسیدن هفته دفاع 
مقدس نیز بیان کرد: در هفته دفاع مقدس لازم 
رزمندگان  و  مردم  فداکاری  و  ایثار  به  است که 
در این دوران بیشتر پرداخته شود و توطئه های 
دشمنان و ایستادگی رزمندگان در جنگ تحمیلی 
و ایمان رزمندگان و دستاوردهای دفاع مقدس به 

جوانان و نسل جوان معرفی شود.
آیین  امسال  کرونا  ویروس  شیوع  دلیل  به 
با حضور  اربعین حسینی که هر ساله  پیاده روی 
برگزار  عراق  در  دنیا  سراسر  از  زائران  میلیونی 
می شد بدون حضور زایران خارجی انجام می شود.
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سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
دو میلیون خوزستانی

 در خطر ابتلا به کرونا هستند
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز از پرخطر 

بودن وضعیت کرونا در ۶ شهر خوزستان خبر داد.
جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست  ابول نژادیان  فرهاد 
شاپور اهواز در صفحه اجتماعی خود نوشت: هم اینک بیش از 
دو میلیون نفر از مردم خوزستان در شش شهر دارای وضعیت 
بسیار پرخطر کرونا سکونت دارند.درصورتی عدم رعایت مناسب 
پروتکل های بهداشتی وضعیت قرمز به کل استان انتشار خواهد 
یافت. کرونا با روز اول هیچ فرقی نکرده، هنوز هم خانه امن ترین 

جا و ماسک بهترین وسیله دفاعی برای شماست.
خوزستان پس از سپری کردن یک ماه ونیم وضعیت سفید، از 
ابتدای شهریور ماه مجددا آمار مبتلایان به کرونا و موارد بستری 
در آن افزایش یافته و طی هفته اخیر ۶ شهر آن در وضعیت قرمز 
قرار گرفتند که طبق پیش بینی ها با ادامه همین روند تمان استان 

وضعیت قرمز به خود خواهد گرفت.

رئیس دادگستری خوزستان :
امنیت مردم خط قرمز ما است

رئیس دادگستری استان خوزستان گفت: استفاده از سپاه در کنار 
نیروی انتظامی برای ایجاد امنیت پایدار کمک بسزایی می کند.

حجت الاسلام صادق مرادی رئیس دادگستری خوزستان در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: اخیراً در فضای مجازی تصاویری 
مربوط به سرقت های مسلحانه در اهواز منتشر شده و با اقدامات 
نیروی انتظامی عوامل آن ها دستگیر شدند که پرونده تخلفات 

آن ها بدون نوبت و بی مماشات بررسی خواهد شد.
وی افزود: امنیت مردم خط قرمز ما است و قطعاً با کسانی که 
سعی بر ایجاد ناامنی دارند با شدت برخورد خواهد شد و در برابر 

سرقت های خشن و مسلحانه هیچ چشم پوشی نخواهیم کرد.
رئیس دادگستری خوزستان گفت: در ایجاد امنیت پایدار نیز 
استفاده از ظرفیت سپاه و بسیج در کنار نیروی انتظامی می تواند 
کمک بسزایی داشته باشد.وی ادامه داد: انتشار کلیپ های سرقت 
در فضای مجازی بر اذهان عمومی تأثیرات سوئی داشته که باید 
اقدامات انجام شده در برابر عوامل این اتفاقات هم رسانه ای شوند 

تا از گسترش شبهات و شایعات جلوگیری شود.

فرماندار ويژه خرمشهر :
تکلیف شهردار بايد به زودي مشخص شود

فرماندار ویژه خرمشهر گفت: اگر شورای شهر خرمشهر تکلیف 
از اختیارات قانونی استفاده  شهرداری را مشخص نکند قطعاً 
می کنم.محمد حیدری با تذکر شدید به اعضای شورای شهر 
خرمشهر، اظهار کرد: تعیین شهردار و مشخص کردن تکلیف 
شهرداری خرمشهر بر عهده شورای شهر است و بنده هم در 
چند نوبت به اعضای شورا گفته ام که باید سریعاً مسئله را تعیین 
تکلیف کنند. وی عنوان کرد: این مسئله را رسماً اعلام می  کنم 
که اگر شورای شهر خرمشهر تکلیف شهرداری را مشخص نکند 
قطعاً از اختیارات قانونیم استفاده می کنم.فرماندار ویژه خرمشهر 
گفت: بنده با حضور یک عضو علی البدل شورای شهر در جلسات 
رسمی شورا موافقت کرده ام و عملًا باید از نخستین جلسه شورا 

وی در صحن شورا حضور یابد و تحلیف شود.

نماينده وزير راه :
مشکلات خوزستان 

خارج از نوبت بررسی مي شود
نماینده ویژه وزیر راه و شهرسازی در ستاد بررسی مشکلات 
خوزستان در حوزه راه و شهرسازی گفت: برای حل مشکلات 
خارج  و  شد  خواهد  انجام  ویژه ای  تصمیم گیری  خوزستان 
از نوبت در وزارت راه و شهرسازی برای حل این مشکلات 
اقدام می شود.سیدحسین میرشفیع در حاشیه اولین روز سفر 
خود به خوزستان در جمع خبرنگاران اظهار کرد: وزیر راه و 
شهرسازی پیرو فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر رسیدگی 
به مشکلات خوزستان، ستاد ویژه ای در این وزارت تشکیل داده 
تا مسائل و مشکلات خوزستان در این حوزه به صورت ویژه، 
پیگیری و حل شود. وی افزود: جلسه نخست این ستاد، ماه 
گذشته در وزارت راه و شهرسازی در تهران برگزار شد و اکنون 
خوزستان  مشکلات  نزدیک  از  تا  کرده ام  سفر  خوزستان  به 

بررسی شود.
میرشفیع بیان کرد: در این راستا از شهرهای اندیمشک، شوشتر، 
باوی، دزفول و اهواز بازدید کردیم و پروژه های راه سازی و راه 

آهن فعال در این شهرستان ها و مشکلات آن ها احصاء شد.
سازی خوزستان ارائه و در خصوص آن ها تصمیم گیری شود.

بافت فرسوده و مناطق حاشیه نشین  از  افزود: همچنین  وی 
اهواز  بازدید داشتیم تا در خصوص مشکلات این بخش نیز 

تصمیم گیری و مشکلات آن ها حل شود.
میرشفیع گفت: برای حل مشکلات خوزستان تصمیم گیری 
و  راه  وزارت  در  نوبت  از  خارج  و  شد  خواهد  انجام  ویژه ای 

شهرسازی برای حل این مشکلات اقدام می شود.

مديرکل هواشناسی خوزستان :
پايیز امسال نسبت 

به سال های قبل خشک است
مدیرکل هواشناسی خوزستان گفت: براساس نتایج مدل های 
پیش بینی فصلی پاییز امسال در استان خوزستان نسبت به 
اظهار  زاری  سبزه  محمد  است.  گذشته خشک تر  سال های 
داشت در حال حاضر طبق مدل های پیش بینی فصلی جهانی 
استان  در  بارندگی  نظر  از  مناسبی  چندان   ۹۹ سال  پاییز 
خوزستان نخواهیم داشت و  بارش در پاییز امسال کمتر از 
را  زمستان  بارندگی  اما مدل ها  است  پیش بینی شده  نرمال 

نرمال نشان می دهند.
مدیرکل هواشناسی خوزستان افزود: بر همین اساس مدل های 
پیش بینی فصلی با مدل های پیش بینی کوتاه  مدت متفاوت 
هستند و  دقت و صحت مدل های کوتاه  مدت بالای ۹۰ درصد 

اما صحت مدل های پیش بینی فصلی ۷۰ درصد است.
وی با بیان امسال پاییز خشک تری نسبت به سال های گذشته 
در استان خوزستان خواهیم داشت گفت: علاوه بر مدل های 
پیش بینی، الگوهای جوی و دور پیوندها مانند دور پیوند انسو را 
در نظر می گیریم که دور پیوند انسو نیز نشان می دهد در پاییز 

امسال بارشی مانند دو سال گذشته نخواهیم داشت.

مسئولان مردم را به حال خود رها نکنند ؛

با دستور شهردار اهواز ؛قيمت كالاها در فضاي مجازي تعيين مي شود!
درختان نخل در خیابان سلمان فارسی

 به نام شهدا نام گذاری می شوند
با دستور شهردار اهواز به مناسبت هفته دفاع مقدس درختان 

نخل به نام شهدا نام گذاری میشوند.
به گزارش امور ارتباطات شهرداری منطقه یک با دستور شهردار 
اهواز به مناسبت هفته دفاع مقدس درختان نخل به نام شهدا 

نام گذاری میشوند.
کاوه پور مدیر منطقه یک اظهار داشت حسب دستور صادره از 
شهردار اهواز جلسه ای با حضور جناب سرهنگ خدری،آقای 
دبیر منش  و  اهواز  بسیج شهرداری  فرمانده سازمان  حاتمی 
به  تا  برگزار گردید  منطقه یک  در  بسیج شهرداری  فرمانده 
مناسبت هفته دفاع مقدس ، نخل های کاشته شده در خیابان 

سلمان فارسی به نام شهدا نام گذاری شوند.

در سطح استان خوزستان ؛
بسیج مهندسین

 صنعت نفت جنوب اول شد
کانون تخصصي بسیج مهندسین صنعت نفت جنوب به عنوان 
کانون برتر رده هاي بسیج در سطح سپاه حضرت ولیعصر)عج(

استان خوزستان برگزیده شد. به گزارش روابط عمومي سازمان 
بسیج مهندسین صنعتي، دهمین جشنواره مالک اشتر )انتخاب 
برترین فرماندهان و رده هاي بسیج درسال ۹۸( در تالار امام 
خامنه اي مجتمع فجراهواز با حضور سردار حسن شاهوارپور 
فرمانده سپاه حضرت ولیعصر)عج(استان خوزستان، مهندس 
محمد خانچي رییس سازمان بسیج مهندسین صنعت ومعدن 

استان و دیگر رده هاي سپاه استان برگزار شد.
در این جشنواره از مهندس محمد مهدي پورناصري مدیرکانون 
برتر  کانون  عنوان  به  جنوب  نفت  صنعت  مهندسین  بسیج 
ولیعصر)عج(استان  حضرت  سپاه  درسطح  بسیج  رده هاي 

خوزستان در سال ۹۸با اهداي لوح تجلیل به عمل آمد.

با صدور پیامی ؛
وزير نیرو از مجموعه سازمان

 آب و برق خوزستان قدردانی کرد
وزیر نیرو با ارسال پیامی تلاش کارکنان سازمان آب و برق 
خوزستان را در تامین مناسب نیاز مصرف شبکه سراسری برق 
در تابستان ۱۳۹۹ را مورد قدردانی قرار داد.  به گزارش شبکه 
خبری سازمان آب و برق خوزستان "رضا اردکانیان" با صدور 
پیامی، تلاش کارکنان سازمان آب و برق خوزستان به ویژه 
کارکنان و مدیران نیروگاه های این سازمان، در تامین برق 
مصرفی شبکه سراسری کشور در تابستان ۱۳۹۹ را مورد قدر 
دانی قرار داد و گفت: عبور موفقیت آمیز از دوره اوج مصرف برق 
در تابستان ۱۳۹۹ و تامین مناسب نیاز مصرف شبکه سراسری، 
کامیابی دیگری برای صنعت برق کشور است که در شرایطی 
دشوار با وجود شیوع ویروس کرونا تحقق یافت. در ادامه این 
پیام آمده است: ایفای این مسئولیت خطیر و دستیابی به این 
دستاورد ارزشمند که در سایه الطاف بیکران الهی و همچنین 
به  اندرکاران  ناپذیر همه ی دست  همت و تلاش خستگی 
ویژه کارکنان و مدیران نیروگاه ها کسب شده شایسته قدردانی 
است. وزیر نیرو تصریح کرد: بدینوسیله از مدیران و کارکنان 
تلاشگر سازمان آب و برق خوزستان، که از جمله شرکت های 
برتر در زمینه آمادگی تولید نیروی برق ارزیابی گردیده است 
سپاسگزاری نموده و از درگاه الهی دوام توفیق خدمت رسانی به 

هموطنان شریف و فهیم را مسئلت می نمایم.

مدير کل دريانوردی خرمشهر :
کشتی حامل تاسیسات دريايی
 در اسکله »کیوال« پهلو گرفت 

مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر از پهلو گیری کشتی حامل 
تاسیسات دریایی در اسکله کیوال بندر خرمشهر خبر داد.به 
گزارش روابط عمومی اداره کل بندر و دریانوردی خرمشهر، 
نوراله اسعدی ضمن اعلام این خبر گفت: کشتی حامل بار 
قطعات و تجهیزات مورد نیاز برای تاسیسات دریایی وارد بندر 

خرمشهر شد.
وی تصریح کرد: این کشتی با ۷۹۳ تن بار در اسکله کیوال 

بندرخرمشهر پهلو گرفته و در حال عملیات تخلیه است.
مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر مشخصات این کشتی 
را  طول ۹۹ متر و آبخور ۶۰/۴ متر با ملیت کشور روس اعلام 
کرد. اسعدی  اظهار امیدواری کرد:  با خارج سازی مغروقه ها 
از آبراه بین المللی اروند، زیر ساخت های تردد کشتی های با 
ظرفیت بالا و ابعاد بزرگتر در بندرخرمشهر تقویت شود.  لازم 
به ذکر است یارد خرمشهر در زمینی به مسـاحت ۱۱۷ هکتار 
واقع شـده  و فاصـله  آن از آبراه اروند تا خلـیج فـارس ۱۴۰ 
کیلومـتر است، این یارد در بالاترین ظرفـیت کاری خود قابلیت 
اســتخراج گـاز و ۲۹ ســازه  ســاخت همزمان ۵ عرشـه 
جانبی در فازهای ۱۲،۱۷،۱۸ پـارس جــنوبی را داشـته است و 
در یاردهای خرمشهر مجموعا حـدود ۶۰۰ متـر اسکله سـنگین 

و ۴۰۰ متر اسـکله سبک وجود دارد.

از آبگرفتگي ؛
يک فروند شناور باری 

در آبراه اروند نجات داده شد
مدیر کل بندر و دریانوردی خرمشهر از عملیات موفقیت آمیز 
نجات یک فروند شناور باری از غرق شدن در آبراه اروند خبر 
دریانوردی  و  بندر  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به  داد. 
خرمشهر، نوراله اسعدی ضمن اعلام این خبر گفت: یک فروند 
لنج باری به علت آبگرفتگی شدید با اقدام به موقع نیروهای 

امداد دریایی بندرخرمشهر نجات یافت.
وی تصریح کرد: در پی اعلام اضطرار یک  فروندموتور لنج 
باری به مرکز فرعی جست و جو و نجات دریایی بندر خرمشهر 
مبنی بر آبگرفتگی و نیاز فوری به تخلیه آب،  همزمان با اعزام 
افراد و تجهیزات، عملیات نجات شناور با همکاری تیم بررسی 
متشکل از کارشناسان بخش ایمنی دریایی، تیم واکنش سریع 
درشرایط اضطرار دریایی و یک تیم از آتش نشانی بندرخرمشهر 
به موقعیت اعزام و پس از بررسی علل وقوع سانحه نسبت به 
رفع آبگرفتگی و نجات شناور پس از ۱۲ ساعت تلاش لنج 

باری حادثه دیده از خطرغرق شدن نجات پیدا کرد.

مردم بايد با سري بلند از مسئولان حق خود را مطالبه کنند ؛

ترس از دست دادن پست جرات فرياد زدن مسئولان را گرفته

معاون شهردار اهواز :

طرح ضربتی دفع آب های سطحی كلنگ زني شد

سخنگوی ستاد مديريت کرونای خوزستان :

شرايط نگران كننده است

مديرکل راه و شهرسازی خوزستان :

بیش از يک میلیون نفر در سکونت گاه های غیررسمی ساكن هستند!

بیان  "هم گفت"  تخصصی  نشست  در  خوزستان  پیشین  استاندار 
کرد: پنج یا شش نفر هستند که سال هاست بر مدیریت خوزستان 
این  و  برنمی دارند  هم  خوزستان  سر  از  دست  و  اند  زده  خیمه 

اصحاب رسانه هستند که باید آنها را پیدا کنند.
مقتدایی  عبدالحسن  با حضور   » اندیشی » هم گفت  نشست  هم 
استاندار سابق خوزستان، حبیب ا... فضل ا... پور قائم مقام معاونت 
سیاسی و اجتماعی استانداری خوزستان و مهدی طرفی سخنگوی 
فعالان  از  جمعی  و  خوزستان  انقلاب  نیروهای  ائتلاف  شورای 

اجتماعی برگزار شد.
وظیفه  اینکه  بیان  با  خوزستان  سابق  استاندار  نشست  این  در 
نمایندگان مجلس قانون گذاری و تسهیل کار دولت در جهت رفاه 
حال مردم است، اظهار کرد: نمایندگان نباید وارد کارهای اجرایی 
که وظیفه دولت است بشوند چرا که ساختار، مجلس وظیفه دولت 

را انجام می دهد.
استاندار سابق خوزستان با اشاره به رد صلاحیت خود در انتخابات 
داشت  به شرایطی که وجود  توجه  با  کرد:  بیان  یازدهم،  مجلس 
بر اساس وظیفه و  اما  پیش بینی می کردم که رد صلاحیت شوم 
درخواست مردم وارد انتخابات شدم؛ اگر تایید صلاحیت می شدم 

جای تعجب داشت.
حال  در  برخی  که  دیدم  گونه ای  به  را  استان  فضای  افزود:  وی 
سواستفاده از جایگاه نمایندگی مردم در خوزستان بودند و برخی از 
نمایندگان در دوره گذشته بیشتر به دنبال منفعت شخصی بودند 
تا احقاق حقوق مردم و البته برخی ها هم بودند که بسیار خالصانه 

و پاک کار کردند.
مقتدایی عنوان کرد: چگونه است نمایندگان از وضعیت کشاورزی 
انرژی  کمیسیون  به  رفتن  سر  بر  اما  دارند  گلایه  خوزستان  در 
نزاع می کنند درپایان هم می ینیم که بیش از ۹۰ درصد آنها به 

استخدام نفت در می آمدند.
خوزستان  نمایندگان  اگر  اینکه  بر  مبنی  سوال  این  طرح  با  وی 
مدعی جلوگیری از انتقال آب هستند چرا هیچ کدام از آن ها از من 
توضیحی نخواست که چرا شبانه عزل شدی؟، بیان کرد: آیا عزل 
من برای جا به جایی چند بخشدار و فرماندار بود؟ خیر! عزل من به 
این دلیل بود که آقای رئیس جمهور ساعت ۱۰ صبح می خواست 
کلنگ پروژه انتقال آب به کرمان را بزند و من ساعت ۹ صبح در 

این خصوص قصد انجام مصاحبه خبری داشتم.
مقتدایی افزود: معاون پارلمانی رئیس جمهور ساعت یک شب از 
من خواست مصاحبه نکنم و عزل و نصب ها را متوقف کرده و 
فردا صبح در محل کارم حاضر بشوم، اما بنده نپذیرفتم چرا که از 

برنامه رئیس جمهور در استان کرمان اطلاع داشتم.
وی عنوان کرد: پس از آن شخصی از وزارت کشور با بنده شبانه 
باید  و  دارم  خبری  نشست  فردا  گفتم:  وی  به  که  گرفت  تماس 

حضور داشته باشم که از من خواهش کرد برنامه را لغوش کنم.
امری  را  خوزستان  در  مردم  و  ها  رسانه  گری  مطالبه  مقتدایی 
از  یکی  خوزستان  در  مطالبه گری  نبود  گفت:  است،  ضروری 
اشکالات اساسی است چرا که به صورت احساسی دنبال می شود؛ 
مردم باید یاد بگیرند با سری بلند، حرف خود را از راه صحیح بزنند 

و از مسئولان حق خود را مطالبه کنند.
مقتدایی خطاب به رسانه های استان، عنوان کرد: فرصت سوزی های 
زیادی توسط رسانه ها انجام شد، این اشکال به من هم وارد است 
که امکان دارد توجه کمتری به رسانه  ها داشتم و زمان کمتری را 

در اختیار آنها قرار می دادم.
وی گفت: به دلیل مطالبه حق مردم بنده هیچ وقت محبوب مرکز 
نبودم بلکه منفور مرکز نشین ها بودم به همین دلیل مورد غضب 

دولت قرار گرفتم و شبانه عزل شدم.
سالهاست  خوزستانی  چند  کرد:  عنوان  خوزستان  پیشین  استاندار 
حضور  ها  دولت  همه  در  افراد  این  هستند،  استان  توقف  عامل 
داشتند؛ عامل عقب ماندگی و توسعه خوزستان، این پنج یا شش 
اند و  نفر هستند که سال هاست بر مدیریت خوزستان خیمه زده 
دست از سر خوزستان هم برنمی دارند و این اصحاب رسانه هستند 

که باید آنها را پیدا کنند.
بیان کرد:  اهواز،  ابوالفضل  اتفاقات اخیر روستای  به  اشاره  با  وی 
مسئوول  فلان  افتاد،  ابوالفضل  روستای  برای  اتفاقات  این  اگر 
خوزستانی مدیر بنیاد مستضعفان بود به همین دلیل وی در این 

قضایا مسئول است و باید یقیه آن را گرفت.
افراد  همین  از  باید  ندارند  آب  غیزانیه ها  اگر  کرد:  بیان  مقتدایی 
بازخواست کرد که سال ها از منافع خوزستان در مرکز بهره بردند 
اما برای خوزستان کاری نکردند، بنده برای خوزستان فریاد زدم 
و عزل شدم اما شما از ترس از دست دادن پست های خود جرأت 

فریاد زدن ندارید.

معاون عمرانی شهردار اهواز گفت: پیمانکارهای مختلفی برای این 
پروژه انتخاب شده اند و به این صورت نیست که طرح محدود به 
یک یا دو پیمانکار باشد چرا که سرعت دهی به پروژه اهمیت دارد.

طرح  با  رابطه  در  اهواز،  شهردار  عمرانی  معاون  معین زاده،  وحید 
ضربتی دفع آب های سطحی اهواز اظهار کرد: این طرح شامل ۲۳ 

پروژه در سطح شهر اهواز است.
قطعا  اهواز  آبگرفتگی  مشکل  پروژه ها  این  اجرای  با  افزود:  وی 
حل نخواهد شد اما بعضی از نقاط بحرانی که سال گذشته پس 
از بارندگی ها مشکلات زیادی را با آن ها داشتیم را تا حدود بسیار 

زیادی رفع خواهد کرد.
معاون عمرانی شهردار اهواز عنوان کرد: این طرح مشترک است و 
در ۲۳ پروژه برای شهرداری و حدود ۲۰ پروژه برای آبفا و بعضی 

مشترک بین آبفا و شهرداری تعیین شده است.
وی افزود: اعتبار مورد نیاز جهت اجرا این طرح در وهله اول بالغ 
نیز  بالاتر  هزینه  قاعدتا  اجرا،  طی  که  بود  تومان  میلیارد   ۱۵ بر 

خواهد رفت.

معین زاده بیان کرد: بزرگ ترین مشکلی که در این موضوع داشتیم 
اعتبار  در شورا  آب های سطحی  دفع  بحث طرح  در  که  بود  این 
با  تقریبا  ما  ولی  بود  نشده  گرفته  نظر  در  بودجه  ردیف  در  لازم 
چیزی ۴ برابر بودجه پیش بینی شده در اعتبارات بودجه ایمان این 

کار را انجام دادیم.
با  اینکه  جمله  از  داشتیم  دیگری  مشکلات  متاسفانه  افزود:  وی 
توجه به نرخ قیمت لوله در بازار باید آن را نقدا خریداری می کردیم 
که این کار اتفاق افتاد و هفته گذشته تقریبا ۵ میلیارد تومان نقدا 

هزینه کردیم تا شهرداری بتواند این پروژه ها را اجرا کند.
معاون عمرانی شهردار ضمن اشاره به اهتمام و تاکید شهردار بر 
این پروژه ها عنوان کرد: به عنوان مثال پروژه ۶۸  اجرایی شدن 
متری الهادی را داریم که کانال دفع آب های سطحی آن نیازمند 
تا  است  بتونی  دال  ساخت  جهت  تومان  میلیارد   ۳ معادل  رقمی 

بتوانیم آن کانال ۶۸ متری را لایروبی کنیم.
وی افزود: سال ها است که این کانال لایروبی نشده و این گرفتگی 
سبب افزایش شدت آبگرفتگی منطقه ۶ می شود اما امسال شهردار 

تاکید داشتند که این مشکل رفع شود و امروز شاهد عملیاتی شدن 
این ماجرا هستیم و دال ها در حال ساخت هستند.

معین زاده گفت: لوله گذاری بلوار پاسداران که در حال انجام است 
و خط دفع آب های سطحی که در امروز در بلوار اکباتان کلنگ زنی 

شد بخشی از طرح ضربتی دفع آب های سطحی اهواز است.
وی افزود: در رابطه با مدت زمان اجرای پروژ ه ها براساس زمانی 
که در اختیار داریم و با توجه به بارندگی هایی که در پیش است 
تمام تلاشمان بر این اساس است که تا دو ماه آینده کارها جمع 

شود و هیچ کاری به بعد از این زمان موکول نشود.
برای  مختلفی  پیمانکارهای  کرد:  عنوان  شهردار  عمرانی  معاون 
طرح  که  نیست  صورت  این  به  و  شده اند  انتخاب  پروژه  این 
محدود به یک یا دو پیمانکار باشد چرا که سرعت دهی به پروژه 

اهمیت دارد.
حوزه  در  اهواز  کارشناسی شهرداری  براساس  افزود: طرح ها  وی 
خدمات شهری و معاونت فنی و اجرایی آبفا بررسی شده و یک 

طرح مشترک براساس نظرات شهرداری و آبفا است.

سخنگوی ستاد مدیریت بیماری کرونای خوزستان گفت: با توجه 
در  گذشته  کرونایی  تلخ  شرایط  تکرار  نگران  آمده  پیش  اوضاع 

خوزستان هستیم.
رضا نجاتی اظهار کرد: متأسفانه شرایط گذشته در حال تکرار شدن 
است و نگران بازگشت دوران تلخ و پر اضطراب اوج بیماری در 

استان هستیم.
جدی  را  توصیه ها  که  می رود  انتظار  استان  مردم  از  افزود:  وی 

بگیرند و شیوه نامه های بهداشتی را رعایت کنند.
استان  و  کشور  در  که  شرایطی  به  توجه  با  کرد:  عنوان  نجاتی 
حاکم است، همه ما موظف هستیم که پروتکل ها را رعایت کنیم 
تا جان خود و دیگران را حفظ و از این مرحله سخت و نفس گیر 

عبور کنیم. سخنگوی ستاد مدیریت بیماری کرونای خوزستان بر 
اهمیت زیاد و تأثیر بالای استفاده از ماسک در کنترل شیوع این 
اپیدمی تأکید کرد و گفت: اگرچه استان خوزستان، استانی با آب 
و هوای گرم است اما تحمل گرما قابل تحمل تر این بیماری و از 

دست رفتن عزیزان است.
اربعین  آئین  برگزاری  شیوه  در خصوص  به سؤالی  پاسخ  در  وی 
حسینی، اظهار داشت: در رابطه با اربعین، با توجه به شیوع بیماری 
در منطقه، در ایران و عراق نشست هایی میان مسئولان دو کشور 
به  توجه  با  »امسال  کردند  اعلام  عراق  مسئولان  و  شد  برگزار 
به سوی  پیاده روی  اربعین و مراسم  برگزاری  اجازه  شیوع کرونا 
هیچ  به  می رود  انتظار  مردم  از  لذا  دهند«  نمی  را  معلا  کربلای 

عنوان به سمت پایانه ها حرکت نکنند چرا که اجازه خروج به آنها 
داده نمی شود.

نجاتی ادامه داد: همچنین موکب ها امکان فعالیت را در مسیرهای 
منتهی به پایانه های مرزی ندارند و تنها برخی از موکب ها درون 
مواد  تا  داشت  خواهند  اجازه  بهداشت  موازین  رعایت  با  شهرها 

بهداشتی توزیع کنند.
کرد:  بیان  خوزستان  کرونای  مدیریت  استانی  ستاد  سخنگوی 
سطح  در  قبل  سال های  در  که  را  پیاده روی هایی  برنامه  امسال 
و  سرور  سوگواری  مراسم  و  نداریم  می شد،  برگزار  شهرستان ها 
سالار شهیدان در سطح مساجد با رعایت تهویه، فاصله گذاری و 

استفاده از ماسک برگزار می شود.

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان  از سکونت بیش از یک میلیون 
نفر در سکونتگاه های غیررسمی و بافت فرسوده در استان خبر داد.

از  شهرسازی  و  راه  وزیر  نماینده  بازدید  حاشیه  در  رضایی  رضا 
شب  چهارشنبه  که  خوزستان  شهرسازی  و  راه  حوزه  مشکلات 
انجام شد، در جمع  خبرنگاران اظهار کرد: در خوزستان همه شقوق 
حمل  و نقل از جمله ریلی، هوایی، جاده ای و دریایی وجود دارد و 

باید به همه این ظرفیت های استان خوزستان توجه کرد.
وی افزود: جایگاه خوزستان در جابه جایی بار که به سراسر کشور 

حمل می شود، رتبه دوم است که این میزان، خسارت و مشکلات 
زیادی برای جاده های خوزستان به وجود آورده است.

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان تصریح کرد: این امر باعث بروز 
همچنین  و  می شود  خوزستان  جاده های  به  فراوان  خسارت های 
هزینه های نگهداری را افزایش می دهد؛ بنابراین باید به جاده های 

خوزستان به صورت ویژه نگاه کرد.
رضایی گفت: مردم در خوزستان انتظار دارند جاده های ایمن و با 
با  بتوانند  تا  به مرکز کشور احداث شود  استان  این  از  بالا  ایمنی 

خیال راحت در محورهای مواصلاتی تردد کنند.
وی با اشاره به مشکلات بافت فرسوده شهری و حاشیه نشینی در 
خوزستان نیز افزود: مطالعات ۲۹ شهر استان با جمعیتی بالغ بر سه 
میلیون نفر انجام شده است؛ از این میزان بیش از یک میلیون نفر 
در خوزستان در سکونتگاه های غیررسمی و بافت فرسوده زندگی 

می کنند.
این جمعیت در  بیشتر  راه و شهرسازی خوزستان گفت:  مدیرکل 

شهرهای اهواز، ماهشهر، آبادان و مسجدسلیمان ساکن هستند.


